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Protokół nr 32/13 

z XXXII Sesji Rady Gminy Raszyn 

z dnia 24 stycznia 2013 roku 

 

Przed przystąpieniem do procedowania uchwał Przewodniczący Rady Pan                                 

D. Marcinkowski poprosił o powstanie zgromadzonym na sali, w związku z informacją                   

o śmierci Prymasa Józefa Glempa i byłego Radnego Gminy Raszyn Zdzisława Poręckiego.  

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Raszyn Pan Dariusz Marcinkowski o godz. 15.00 otworzył 

obrady, stwierdził quorum. 

Następnie Przewodniczący Rady Pan D. Marcinkowski zapytał o wnioski do porządku obrad. 

1. Pan C. Szarek zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Raszyn Nr VIII/77/11 z dnia 19 maja 2011 

roku dotyczącej przyjęcia trybu, zasad przyznawania oraz sposobu rozliczania dotacji 

przeznaczonej na bieżące utrzymanie wód i urządzeń wodnych dla spółek wodnych 

działających na ternie Gminy Raszyn, ze środków budżetu Gminy Raszyn oraz 

zmiany Uchwały Nr XV/208/11  Rady Gminy Raszyn z dnia 24 listopada 2011 roku  

w punkcie 8 – 9 osób za, 1 osoba się wstrzymała, 1 osoba nie brała udziału                         

w głosowaniu.                  

2. Wicewójt M. Chmielewski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Raszyn Nr XXIX/365/12 

Rady Gminy Raszyn z dnia 17 grudnia 2012 r. w sprawie wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właściciela nieruchomości zamieszkałej w punkcie 9 – 11 za. 

 

 

Porządek obrad wraz ze zmianami został przyjęty jednogłośnie – 11 za. 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z XXIX i XXX Sesji Rady Gminy Raszyn. 

3. Uchwała w sprawie: rozpatrzenia zarzutu złożonego do „Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych we wsi Raszyn po zachodniej 

stronie Al. Krakowskiej – część II” przez Pana Bolesława Prusa. 

4. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych we wsi Raszyn po 

zachodniej stronie Alei Krakowskiej – rejon ul. Słowikowskiego i ul. Prostej. 

5. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych we wsi Raszyn po 

zachodniej stronie Alei Krakowskiej – rejon ul. Jasnej. 

6. Uchwała w sprawie: określenia wysokości ekwiwalentu członkom Straży Pożarnej            

w Raszynie, Ochotniczej Straży Pożarnej w Dawidach oraz Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Falentach za udział w działaniu ratowniczym. 

7. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/374/12 Rady Gminy Raszyn z dnia            

21 grudnia 2012 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej i rzeczowej Powiatowi 

Pruszkowskiemu.  

8. Uchwała Uchwały Rady Gminy Raszyn Nr VIII/77/11 z dnia 19 maja 2011 roku 

dotyczącej przyjęcia trybu, zasad przyznawania oraz sposobu rozliczania dotacji 

przeznaczonej na bieżące utrzymanie wód i urządzeń wodnych dla spółek wodnych 

działających na ternie Gminy Raszyn, ze środków budżetu Gminy Raszyn oraz 

zmiany Uchwały Nr XV/208/11  Rady Gminy Raszyn z dnia 24 listopada 2011 roku  
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9. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały NR XXIX/365/12 RADY GMINY RASZYN             

z dnia 17 grudnia 2012 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości 

zamieszkałej 

10. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Raszyn na rok 2013. 

11. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raszyn na lata 

2013 -2020. 

12. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Sprawy różne. 

15. Komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy. 

16. Zamknięcie obrad. 

 
 

2. Przyjęcie protokołów z XXIX i XXX Sesji Rady Gminy Raszyn. 

Protokoły z XXIX i XXX Sesji Rady Gminy zostały przyjęte jednogłośnie – 11 za. 

 

3. Uchwała w sprawie: rozpatrzenia zarzutu złożonego do „Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych we wsi Raszyn po zachodniej 

stronie Al. Krakowskiej – część II” przez Pana Bolesława Prusa. 

Pan J. Hoffman – Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego i Inwentaryzacji 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani M. Łachniak – Kierownik Referatu Urbanistyki i Planowania Przestrzennego omówiła 

projekt uchwały. 

Poinformowała, że po przeanalizowaniu pisma Pana Bolesława Prusa zostało ono 

zakwalifikowane jako zarzut do wyłożonego projektu miejscowego planu, ponieważ skarżący 

w momencie składania był właścicielem nieruchomości działki nr 401 położonej we wsi 

Raszyn. Wnoszący zarzut wniósł przeciwko poszerzeniu ul. Słowikowskiego i ul. 

Godebskiego. Zarzut nie został uwzględniony. Udzieliła dalszych wyjaśnień. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 10 za, 1 osoba wstrzymała się. 

 

4. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych we wsi Raszyn po 

zachodniej stronie Alei Krakowskiej – rejon ul. Słowikowskiego i ul. Prostej. 

Pan J. Hoffman poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani M. Łachniak omówiła projekt uchwały. 

Odbyła się dyskusja. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 9 za, 2 osoby wstrzymały się. 

 

 

5. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych we wsi Raszyn po 

zachodniej stronie Alei Krakowskiej – rejon ul. Jasnej. 

Pan J. Hoffman poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani M. Łachniak omówiła projekt uchwały. 

Odbyła się dyskusja. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 11 za. 
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6. Uchwała w sprawie: określenia wysokości ekwiwalentu członkom Straży Pożarnej            

w Raszynie, Ochotniczej Straży Pożarnej w Dawidach oraz Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Falentach za udział w działaniu ratowniczym. 

Pan S. Ostrzyżek Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani B. Owczarz – Kierownik Referatu Organizacyjnego – omówiła projekt uchwały. 

Poinformowała, że stawka została podniesiona o 3 zł. Udzieliła dalszych wyjaśnień. 

Ponadto Wójt A. Zaręba poinformował, że wyjazdów do akcji jest mniej niż w latach 

ubiegłych. Ekwiwalent jest wypłacany wtedy, kiedy jednostka dostaje powiadomienie                   

z systemu Powiatu o danej akcji ratowniczo – gaśniczej. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 10 za. 

 

7. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/374/12 Rady Gminy Raszyn z dnia            

21 grudnia 2012 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej i rzeczowej Powiatowi 

Pruszkowskiemu.  

Pan S. Ostrzyżek poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pan Michał Kucharski - Sekretarz Gminy – omówił projekt uchwały i poinformował                       

o błędzie, który wystąpił w Uchwale Nr XXX/374/12 Rady Gminy Raszyn z dnia 21 grudnia 

2012 r. 
Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 10 za. 

 

8. Uchwała Uchwały Rady Gminy Raszyn Nr VIII/77/11 z dnia 19 maja 2011 roku 

dotyczącej przyjęcia trybu, zasad przyznawania oraz sposobu rozliczania dotacji 

przeznaczonej na bieżące utrzymanie wód i urządzeń wodnych dla spółek wodnych 

działających na ternie Gminy Raszyn, ze środków budżetu Gminy Raszyn oraz zmiany 

Uchwały Nr XV/208/11  Rady Gminy Raszyn z dnia 24 listopada 2011 roku  

Pan Jacek Wiśniewski – Przewodniczący Spółki Wodnej Raszyn – omówił projekt uchwały. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że projekt uchwały jest złym projektem, niezgodnym                     

z prawem. Zapisy w uchwale są nieprecyzyjne. Nawiązał do zapisu w projekcie „W ramach 

realizacji zadania Spółka Wodna jest zobowiązana stosować odpowiednio ustawę prawo 

zamówień publicznych, chyba że przedmiotowe zadanie będzie realizowane własnymi siłami” 

– jeżeli jest prawo i ustawa to trzeba je stosować, zapis „własnymi siłami” nie ma swojego 

odpowiednika; zawsze można coś robić własnymi siłami jeśli się ma odpowiednie 

umocowanie; tu nie wiadomo co to znaczy własnymi siłami. Zapisy w tym projekcie uchwały 

wnoszą szereg wątpliwości co do tego, czy to będzie właściwy zapis a nie obejście prawa po 

to tylko żeby móc dysponować znacznymi środkami finansowymi i w bardzo dowolny sposób 

je angażować i wydatkować. Nawiązał do Spółki Wodnej. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Pan J. Wiśniewski odniósł się do wypowiedzi Wójta. Poprosił radnych o podjęcie stanowiska 

w tej sprawie. 

Wicewójt M. Chmielewski nawiązał do przedstawionego projektu uchwały oraz 

poinformował, że radni nie powinni głosować tej treści uchwały bo jest ona zła, wcale nie 

zmienia zasadniczej części, tzn. terminu otrzymywania dotacji. Ponadto poinformował, że 

zostało poproszone Biuro Prawne aby przygotowało treść, która byłaby możliwa do 

przegłosowania. Na dzień dzisiejszy treść ta jest przygotowywana. Udzielił dalszych 

informacji. 

Pan J. Wiśniewski udzielił wyjaśnień. 

Pani Elżbieta Zawisza – Radca Prawny – poinformowała, że przedstawiony projekt uchwały 

nie był opiniowany przez Biuro Prawne. Ponadto poinformowała, że współpracująca                         

z Urzędem Kancelaria Prawna pracuje nad projektem  uchwały, która by była zgodna                      

z prawem.  
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Pani Hanna Karpińska-Karolak (radca prawny) poinformowała, że jest przygotowywany 

odpowiedni projekt uchwały. Nawiązała do przedstawionego projektu uchwały, który jest 

obejściem zasad prawa. Udzieliła dalszych wyjaśnień. 

Odbyła się dyskusja. 

 

Przewodniczący zarządził 45 min przerwy – Spotkanie Noworoczne.  

 

Wznowienie obrad. 

 

Pan S. Ostrzyżek nawiązał do zapisów w przedstawionym projekcie uchwały. Oraz zadał 

pytanie odnośnie zatrudniania pracowników i posiadanego sprzętu przez Związek Spółek 

Wodnych. 

Pan J. Aranowski poinformował, że Związek Spółek Wodnych zatrudnia pracowników                    

a sprzęt jest podnajmowany. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Odbyła się dyskusja. 

Pani T. Nowak zgłosiła wniosek o zakończenie dyskusji, ponieważ Biuro Prawne 

przygotowuje projekt uchwały w tej sprawie – 11 osób za. 

 

Uchwała została poddana pod głosowanie i odrzucona głosami – 2 za, 7 przeciw, 3 osoby się 

wstrzymały.  

 

 

9. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały NR XXIX/365/12 RADY GMINY RASZYN             

z dnia 17 grudnia 2012 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości 

zamieszkałej. 

Pan D. Marcinkowski omówił projekt uchwały i poinformował o błędzie, który wystąpił                

w Uchwale Nr XXIX/365/12 Rady Gminy Raszyn z dnia 17 grudnia 2012 r. 
Pani C. Szarek poinformowała, że Radni chcieliby zapoznać się z regulaminem utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Raszyn. 

Pan D. Marcinkowski poinformował, że w dniu 4 lutego odbędzie się spotkanie w tej sprawie 

i materiały będą wcześniej przekazane. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 10 za, 2 osoby wstrzymały się. 

 

10. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Raszyn na rok 2013. 

Pan S. Ostrzyżek poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pan Skarbnik omówiła projekt uchwały. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 10 za, 2 osoby wstrzymały się. 

 

11. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raszyn na lata 

2013 -2020. 

Pan S. Ostrzyżek poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pan Skarbnik omówiła projekt uchwały. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 10 za, 2 osoby wstrzymały się. 

 

12. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

Pani M. Lechańska poinformowała o kontroli z Mazowieckiego Kuratorium Oświaty                     

w jednostkach oświatowych na terenie Gminy Raszyn (Szkoły Podstawowe). 
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Wójt A. Zaręba poinformował o: 

- przetargu na wykonanie projektu oraz budowę i rozbudowę SP w Ładach, został on otwarty 

w dniu 14 stycznia 2013 r. – 9 ofert; 

- został rozpisany i otwarty konkurs na świadczenie usługi polegającej na wyłapywaniu 

bezdomnych zwierząt z terenu Gminy Raszyn; Konkurs został unieważniony, ponieważ 

wpłynęła tylko jedna oferta; 

- został ogłoszony przetarg na utrzymanie dróg gminnych; 

- został ogłoszony przetarg na druk Kuriera Raszyńskiego; wpłynęło 28 ofert; 

- został ogłoszony przetarg na wykonywanie dróg bitumicznych w dniu 17 stycznia; 

- ogłoszony został w dniu 22 stycznia przetarg na wycinkę i pielęgnację drzew. 

- odbyły się: koncert karnawałowy w Falentach; WOŚP; liczne zajęcia sportowe;  

 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 
Pani T. Nowak zadała pytanie co się dzieje w temacie służebności przesyłu, tzn. możliwość 

przejścia kanałem sanitarnym przez Groblę?  

Wójt A. Zaręba poinformował, że trwają rozmowy z Instytutem Technologiczno – 

Przyrodniczym na temat kwoty, którą chciałby Instytut za tę służebność. Zgodnie z tą nową 

kwotą stosowna uchwała będzie przygotowana na następną sesję.  

Pani C. Szarek zadała pytania odnośnie remontów dróg: 

1) czy będzie można dostać harmonogram ulic, których będzie remont – remonty bieżące? 

2) kiedy i czy będzie ogłoszony przetarg na końcową część ul. Kasztanowej? 

Wójt A. Zaręba udzielił wyjaśnień: 

Ad. 1) Nie zakłada się z góry konkretnych ulic, które będą wykonywane w ramach remontów. 

Często jest tak, że w okresie wiosennym stan niektórych ulic jest taki, że zamiast łatać to robi 

się tzw. nakładkę. Na dzień dzisiejszy nie ma takiego rozeznania. Środki, które są w ramach 

przetargów przeznaczone nawet na nawierzchnię, one są kwotowe. W związku z tym nie 

wiadomo ile będzie ulic takich, które będzie trzeba zrobić – których się nie przewiduje                  

a w okresie wiosennym po roztopach się okaże co trzeba zrobić. Generalnie robi się te ulice, 

które są w najgorszym stanie. 

Ad. 2) Ul. Kasztanowa jest połączona, jeśli chodzi o rzędne wysokościowe, głównie chodzi           

o kanały odwadniające z ul. Rzepichy. Jak będą odpowiednie rozwiązania, to wtedy 

ogłoszony zostanie przetarg. Ul. Kasztanowa na tym odcinku jest wyjątkowo zniszczona po 

budowie kanalizacji. Będzie to wykonywane wraz z oświetleniem ulicznym, które jest tam 

zaplanowane.  

Pani C. Szarek nawiązała do remontów bieżących. Zwróciła się z prośbą o dostarczenie             

z Referatu Planowania wykazu wniosków do zmiany miejscowego planu zagospodarowania; 

Ponadto nawiązała do odśnieżania: park nie jest odśnieżany oraz parkingi publiczne też nie są 

odśnieżane. Zwróciła się z prośbą o odśnieżenie tych miejsc. 

Wicewójt M. Chmielewski poinformował, że  wszystko jest odśnieżane za pomocą ciągnika 

gminnego.  

Odbyła się dyskusja na temat odśnieżania.  

Pan S. Haczkur przekazał Wójtowi pismo od mieszkańców w sprawie Traktu Grocholickiego.  

 

14. Sprawy różne. 

Pani D. Woźniak – Sołtys Wypęd – nawiązała do spotkania w temacie zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Raszyn – Obszar V obejmującego część wsi 

Janki, które odbędzie się w dniu 28 stycznia (poniedziałek) o godz. 17:00. 

Pan D. Marcinkowski poinformował, że spotkanie jest organizowane aby powyjaśniać 

wszelkie kwestie i problemy. 

Pan K. Chromański – Falenty Osiedle – nawiązał do odśnieżania. 
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Wójt A. Zaręba udzielił wyjaśnień. 

Pan D. Marcinkowski zadał pytanie jaka kwota została wydana na odśnieżanie? Kwota 

przetargu opiewała na 380 000 zł. 

Wicewójt M. Chmielewski poinformował, że zostało wydane ok. 100 000 zł. 

Pan D. Marcinkowski zadał pytanie ile kosztuje posypanie solą odcinka drogi? 

Wicewójt M. Chmielewski poinformował, że 30 zł kosztuje kilometr płużenia a ok. 130 zł 

brutto solenie. Solenie wpływa niekorzystnie na przyrodę. 

Pan D. Marcinkowski poinformował, że najgorzej jest na skrzyżowaniach i tam jest 

niezbędny piasek.  

Wójt A. Zaręba poinformował, że posypywanie piachem jest to czynność, która jest zlecana 

na bieżąco. 

Pani D. Woźniak nawiązała do odśnieżania oraz zaproponowała, żeby dać ogłoszenie na 

stronie internetowej aby wezwać mieszkańców, którzy chcieliby swoim sprzętem pomóc                  

w odśnieżaniu.   

Pani C. Szarek poinformowała, że dobrze są odśnieżane główne ciągi i wyjeżdża się bez 

problemu z bocznych uliczek w główną drogę.  

Pan S. Haczkur nawiązał do prośby, że ul. Błotna/ Zielona miały być drogami I kategorii 

odśnieżania a jest zupełnie inaczej. 

Pani A. Wolska – Przewodnicząca Osiedla Raszyn II – zadała pytanie czy na skrzyżowaniu 

ul. Nauczycielskiej i Spółdzielczej będzie rondo czy tylko zaokrąglone brzegi? 

Wójt A. Zaręba odpowiedział, że ronda nie będzie.  

Pan A. Kazubek – Sołtys Janek – zadał pytanie odnośnie deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości 

zamieszkałej, czy będą one dostępne tylko w Urzędzie? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że deklaracje będą umieszczone w Kurierze Raszyńskim, 

dostępne w Urzędzie oraz na stronie internetowej. 

Pan S. Ostrzyżek i Pan J. Aranowski poprosili o zoorganizowanie spotkania w sprawie Spółki 

Wodnej. 

Pani C. Szarek zadała pytanie odnośnie worków na segregowane śmieci, czy będzie 

kontynuacja? 

Wicewójt M. Chmielewski odpowiedział pozytywnie. 

Pani M. Lechańska poinformowała o „Akcji Zima” z racji nadchodzących ferii. 

Pan D. Marcinkowski odczytał pismo Pana Andrzeja Koper: „Pani Radna Izabela Makarska 

podczas obrad sesji Rady Gminy Raszyn w dniu 23 marca 2012 roku odczytała oświadczenie, 

w którym podała informacje z nieprawomocnego wyroku sądu okręgowego dotyczące 

wyrobów uzupełniających do Rady Gminy Raszyn. 

Jako osoba, której nazwisko i imię zostało użyte w nieprawdziwym kontekście zwracam się           

z prośbą o: 

- umożliwienie mi odczytania wypowiedzi odnoszącej się do wyroku uniewinniającego moją 

osobę; 

- umożliwienia mi tak, jak miało to miejsce w wypadku Pani radnej Izabeli Makarskiej 

wypowiedzi w trakcie sesji Rady Gminy Raszyn w dniu 24 stycznia 2013 roku. 

Jednocześnie za Pana pośrednictwem, zgodnie z tym, że umożliwiono na wniosek Pani 

Izabeli Makarskiej na publikacje treści lub fragmentów z marca w „Kurierze Raszyńskim”, 

wnoszę do Wójta Gminy Raszyn i Redaktora i Redaktora Naczelnego tego pisma                            

o zachowanie podobnej formy upublicznienia mojego oświadczenia. 

Proszę o pozytywne ustosunkowanie się do mojej sprawy”. 

Pani C. Szarek odczytała pełnomocnictwo Pana Andrzeja Koper: „W związku                                   

z niemożliwością bycia na obradach Sesji Rady Gminy Raszyn w dniu 24 stycznia 2013 r. 
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zwracam się z prośbą do Pani Celiny Szarek Radnej Gminy Raszyn o odczytanie mojego 

stanowiska w tak ważnej dla mnie sprawie”. 

Pani C. Szarek odczytała stanowisko Pana Andrzeja Koper: „Szanowni Państwo po ostatnich 

wyborach uzupełniających do Rady Gminy Raszyn stałem się ofiarą bezprecedensowego              

w historii Gminy Raszyn oskarżenia o rzekomą agitację w ciszy wyborczej. Zawiadomienie 

do prokuratury złożyła osoba dziś pełniąca zaszczytną funkcję Radnej Gminy Raszyn, która 

łatwo mogła ustalić, że przestępstwo nie zostało popełnione. Gdybym powiesił plakaty                  

w ciszy wyborcze, to już w tym samym dniu byłbym w rękach policji wraz z pomagającymi 

mi osobami. Pieniądze wydane na adwokata, czas poświęcony na apelacje mój i licznych 

świadków spowodowały, że nie zostałem skazany. W dniu 26 listopada 2012 r. 

prawomocnym wyrokiem Sądu Rzeczpospolitej Polskiej zostałem uniewinniony od 

fałszywych oskarżeń. W sądzie obroniłem swoją godność obywatela i dobre imię. Jednak 

stojąc przed ogłoszeniem wyroku, tak jak dziś przed Państwem, miałem i mam świadomość, 

że taka sytuacja nie miała prawa mieć miejsca. Donos do prokuratury jako sposób na 

wykorzystanie organów ścigania do walki politycznej z opozycją nie licuje z godnością 

samorządowca. A takie działanie przeciwko mnie zastosowała Pani Izabela Makarska Radna 

siedząca na tej sali. Dziś po wyroku uniewinniającym moją osobę zwracam się do Państwa               

z  apelem o to, by ludzie których stać na takie postępowanie i praktyki w przyszłości nie 

promować na stanowiska samorządowe i społeczne. Jest w Gminie Raszyn wystarczająca 

liczba godnych ludzi do piastowania tak zaszczytnej funkcji jaką jest funkcja Radnego Gminy 

Raszyn i nie można pozwolić na wybór ludzi stosujących metody sięgające czasów 

najgorszego okresu naszej powojennej historii”. Pani C. Szarek poinformowała, że Pan Koper 

nie mógł przyjść z powodów osobistych na obrady Sesji Rady Gminy oraz poprosiła o nie 

komentowanie tej sprawy na obradach, tylko ewentualnie na następnej sesji. 

Pan M. Makarska nawiązała do stanowiska Pana Andrzeja Koper oraz poinformowała, „że 

nikt Pana Andrzeja nie oskarżał o wieszanie plakatów w ciszy wyborczej. Pan Andrzej Koper 

powiedział to osobiście w Sądzie na sali rozpraw w czasie postępowania, które On wytoczył  

o unieważnienie wyborów uzupełniających, które odbyły się w Gminie Raszyn. Pan Andrzej 

Koper teraz się przemianowuje na ofiarę, a to Pan Andrzej Koper był stroną atakującą. Pan 

Andrzej Koper na rozprawie sądowej zapytany kiedy były wieszane plakaty wyborcze sam 

osobiście to oświadczył, nikt go nie oskarżał. Ja nie wiem kiedy Pan Andrzej Koper wieszał 

plakaty, nigdy nie twierdziłam że Pan Andrzej Koper wieszał plakaty wyborcze w okresie 

ciszy wyborczej ani teraz tego nie twierdzę, ja tego nie wiem, nie widziałam. Nie składałam 

żadnego wniosku o ściganie Pana Andrzeja Koper”. 

Pan D. Marcinkowski zaproponował, że jak na najbliższej sesji będzie obecny Pan Andrzej 

Koper to będzie podjęta dyskusja w tym temacie.  

 

15. Komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan D. Marcinkowski poinformował o spotkaniach: 

- w ramach Komisji Planowania Przestrzennego i Inwentaryzacji zaprasza na spotkanie 

Radnych Gminy Raszyn i Sołtysów oraz mieszkańców– Janek, Wypęd i Puchał – w temacie 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Raszyn – Obszar V 

obejmującego część wsi Janki, które odbędzie się w dniu 28 stycznia (poniedziałek) o godz. 

17:00; 

- w dniu 4 lutego 2013 r. o godz. 16:30 zaprasza na spotkanie Radnych Rady Gminy Raszyn                

i Sołtysów w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Raszyn. 

Ponadto poinformował, że następna sesja odbędzie się w dniu 21 lutego o godz. 14:00. 
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16. Zamknięcie obrad. 

W związku ze zrealizowanym porządkiem obrad Przewodniczący Rady D. Marcinkowski             

o godz. 19.00 zamknął obrady XXXII Sesji Rady Gminy. 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady 

 

Katarzyna Gardynik                            Dariusz Marcinkowski 


